



Bestyrelsesmøde 2024-3

Afholdt: D. 27. marts 2024 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Alle bestyrelsesmedlemmer

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Mia Molberg Fack, Kristian Østergaard

Afbud: Emil Sand-Jensen, Katrine Müller-Eriksen

1. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

2. FS

Intet nyt

3. Dukkeskub

Warhammer Old World

Figurspillerene er begyndt at spille Old World. Der er formentlig ikke behov for nyt terræn.

Aros Con - Opbevaring af terræn

Vi skal kontakte en af Aros Con arrangørerne for at høre om de har terræn stående i vores foreningslokaler og hvilken aftale er der med figurspillerne om torsdagen.

Det skal gøres tydeligere på hjemmesiden hvordan man låner figurgrej af foreningen.

4. RPG tirsdag

Intet nyt

5. Lokalerne

Skrald og rengøring

Der er behov for en bedre skraldeløsning, da vi har fået købt skraldespandene, men de mangler at blive opsat og få klistermærke på.

Vi skal se om vi kan løfte stikkontakten ved døren, så vi kan stille spandene der. Efter Krigslive hører vi elektrikerens fra FS om han vil hjælpe med dette.

Kommunen skal kontaktes for at høre, om vi kan få en større restaffaldscontainer samt en specifikt til stof. Der er også behov for en løsning, så containerne kan holdes fast. Når det er blæsevejr, vælter de hvilket er u hensigtsmæssigt.

Rengøringsopslag

Der skal laves et rengøringsopslag der beskriver hvordan der skal gøres rent. Vis billede af hvor støvsugeren er. Skriv at gardiner skal rulles op inden man går. Husk opvask. Tjek kaffemaskinen er tom.



Er du medlem-ark

Vi har "Er du medlem"-ark hængene i lokalerne, men de har de gamle medlemspriser. Det skal opdateres, printes og lamineres.

6. Tilskud til foreningsmedlemmer med handicap og særlig behov

Aarhus Kommune har givet mulighed for at man kan søge om ekstra tilskud for medlemmer der har et handicap eller særlige behov. Vi skal undersøge om vi kan gøre brug af denne nye ordning.

7. Kommunikationskanaler

Lige nu står Mias telefonnummer i vores CVR-register og hun vil høre om Kristians vil have sit nummer ind i stedet. Der er nogle gange folk der ringer. Kristian vil gerne sætte sit nummer på.

a. Tydelig liste med bestyrelsesmedlemmer til ophæng og online

Der ønskes at der bliver lavet en synlig liste med bestyrelsesmedlemmerne, deres primære ansvarsområder og foretrukne kontaktmetode på. Skriv til hovedbestyrelsesmailen og så skriv navnet på vedkommende i emnefeltet.

8. Rollespil i Horsens

Foreningen er blevet kontaktet af en programansvarlig for et børnekulturhus i Horsens – Kulturstationen, som vil høre om vi vil komme og lave en liverollespilsaktivitet ved dem til efteråret. Kristian har snakket med dem og fået flere detaljer. Børnene er i alderen 5-10 år. De har et budget på 5.000-6.000 kr. pr. eventdag og det drejer sig om 1-2 eventdage, i tidsrummet 10-15. Vi vil skulle være der ca. 3 timer, enten en lørdag eller søndag. Nogle gange bliver forældrene for at overvære.

Vi er interesseret, men skal have flere detaljer for at kunne give et tilbud fra vores side.

Kristian ringer tilbage og spørger om følgende:

- Skal børnene have rollespilstøj på?
- Hvor mange pædagoger vil være til stede?
- Hvor mange børn drejer det sig om?
- Er det noget de laver hvert år?

En mulig ide er at lave noget fantasy natur-stratego.

9. Snak om fonde for året

Anne har brug for indspark til hvad vi skal søge fonde til i år. Der kom følgende forslag:

- PR-materiale (Vi kan evt. søge den nye ÅUF-pulje til dette)
- Lasertag event for frivillige (Vi kan evt. søge den nye ÅUF-pulje til dette)



- Escape Room (Vi kan evt. søge den nye ÅUF-pulje til dette)
- Elektrisk sækkevogn (ÅUF særlig dyrt materiel pulje)
- Cricket maskine
- Elektrisk køleboks
- Bedre bærbare til FS indtjek. Måske tablets?
- CNC-fræser

10. Samarbejde om arrangementer med andre foreninger

Mia har snakket med TRoA om en fælles brætspilsdag. Det vil foregå d. 21. september i TRoA's lokaler. Der vil være mulighed for overnatning. De søger pengene ved Bifrost for at få dækket transport.

Der opfordres til, at vi skal lave flere arrangementer med andre foreninger, især fordi der er fokus på det fra Bifrost. Vi skal prøve at finde en potentiel arrangørpartner som kan lave en lidt ændret udgang af Kongemord.

Mia kontakter TRoA ift. et potentielt samarbejde om sommerscenariet Midsommer. Er Kiara og Daniel Bliss der står for det.

11. Projekt Liminal

Frederikke er vendt tilbage med en række spørgsmål omkring et Blackbox samarbejde med foreningen.

Vi hører, om de vil komme med et udkast til et Facebook opslag som vi læser igennem og som de efterfølgende slår op. Vi vil gerne lave en intern vetting proces på hvem der kan være arrangør.

Victor vil gerne være kontaktperson.

12. Figuraktiviteter, herunder maleaktiviteter

Vi afholdte i marts en figurmaledag og det gik rigtig godt. Der kom 5 børn, plus voksne. Vi vil gerne lave flere da vi ser potentiale i det, helst op til sommerferien/i sommerferien. Juli/August.

13. Opdatering af hjemmeside omkring arrangører

Det ønskes, at der kommer en uddybet beskrivelse af arrangør-titlen på vores hjemmeside. Der skal bl.a. stå, at man skal skrive til bestyrelsen hvis man ønsker at lave et arrangement.

14. Opdatering af vores svar til journalister

Eftersom vi som forening har snakket med Journalisthøjskolen om at vi ikke kategorisk afviser forespørgsler, skal vores autosvar ændres til at være mere imødekommende. Teksten skal ændres til at sige, at vi vil spørge vores medlemmer og hvor vi spørger lidt til hvem de ønsker at snakke med. De får ikke lov til at komme til FS eller lignende arrangementer.

Der skal laves en personbank med medlemmer som måske vil give et interview.

15. Foreningens regler

Punktet rykkes til næste møde. Inden da skal alle læse reglerne, vurdere hvad der skal fjernes og hvad der skal tilføjes.

16. Mails

a. Tolkien festival

- i. Vi er blevet spurgt om vi vil komme til Tolkien festival i Ryomgård. Vi sender en mail for at få svar på nogle spørgsmål.
- ii. Er transportudgifter dækket?
- iii. Medlemmer kan evt. få lov til at sælge håndværk i telte/boder
- iv. Hvad ønsker i at der skal laves
- v. MARK huse er kun til private rollespilsarrangementer

b. Moesgård vikinger

- i. Vi afvist på en pæn måde.

c. Google bliver dyrere

- i. Victor kontakter hosting for at høre om de har erfaringer med at opsiges Google som domæne hoster.

d. DUF-indlevering

- i. Victor laver tro og love-erklæringen, Kristian laver medlemslisten.

e. Hiper mail

- i. Sagen er afsluttet.

17. Næste møde

- a. D. 24. april 2024

18. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat

19. Evt.

- a. **IT-kodeord** – Koden skal ændres
- b. **Zacharias**



- i. Vi vil gerne lave nogle videoer sammen med Zacharias. Den første kommer til at være om hvordan man laver en medium Doublet.

Mødet blev hævet 22:30